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Leder Sekretær 
 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 
Godkjenning av protokoll 

Godkjent 
Saker til behandling 

59/24 Regnskapsrapporter 1-9 2024 Biri sokn 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 22.10.2024 59/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Regnskapsrapportene for Biri sokn januar til september 2024 er klare og legges med 
dette frem for menighetsrådet.  
 
Regnskapsrapportene viser i korte trekk at økonomien går som planlagt. Det er gode 
tall både på trosopplæring og menighetsbudet, takket være basarinntekter tidligere i 
år. Det er et lite, udramatisk merforbruk på prosjekt 10 felles som kan tilskrives 
gjennomføringen av frivilligfesten i august. Det er et mindreforbruk på kirkemusikk da 
det er innkommet mer i takkoffer og billettinntekter enn budsjettert. Biri menighetsråd 
mottok også tilskudd fra fellesrådet for gjennomføringen av sommerkonsertene. 
Prosjekt 12 diakoni står med et lite merforbruk, men ved månedsskiftet var det enda 
ikke tatt opp takkoffer til diakoni, så dette vil mest sannsynlig rette seg innen neste 
regnskapsrapport. Prosjekt 20 Nytt kirkeorgel har også gode tall. Det har kommet inn 
minnegaver til orgelet, og det er satt i gang et orgellotteri. 
 
Takkoffer gitt i kontant september måned, var ikke satt inn i bank ved månedsskiftet. 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd tar regnskapsrapporter 1-9 til orientering. 
 
Møtebehandling 

Saksbehandler Linn Elise Antonsen la frem regnskapet, og åpnet for mulighet for å 
komme med spørsmål. Menighetsrådet er fornøyd med at økonomien går godt, og 
tok for øvrig regnskapet til orientering.  
 
Vedtak  
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Biri menighetsråd tar regnskapsrapporter 1-9 til orientering. 
 

 

 

 
60/24 2. gangs behandling av gudstjenesteplan 2025 Biri kirke 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 22.10.2024 60/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Gudstjenesteplan for 2025 ble lagt frem for menighetsrådet i menighetsrådets møte  
24. september. Det har kommet på noen endringer, og planen legges derfor frem på 
nytt.  
 
Sokneprest Andreas E. Danbolt orienterer om endringene. 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd godkjenner fremlagte gudstjenesteplan for 2025 
 
Møtebehandling 

Sokneprest Andreas E. Danbolt orienterte om hvilke endringer som har kommet inn i 
gudstjenesteplanen: 
- Folketonemessa er flyttet til uke 7. 
- Kuttet en gudstjeneste i februar slik at man overholder regelen om sokneprestens 
frihelg.  
- Forslaget om friluftsgudstjeneste 1. juni er lagt inn i planen. 
- 23. mars blir det gudstjeneste kl.11, og 6. april blir det kveldsgudstjeneste. 
 
Friluftsgudstjenesten 1. juni drøftes, og rådet blir enige om å ha gudstjenesten på 
Brattbergsetra (Drugavegen). Folk kan oppfordres til å ta med egen stol. Det er ikke 
strøm der, men på Redalssætra løser de dette ved at noen stiller med 
blåseinstrumenter. Mette Iversen kan spille, og Jarle Hillestad kan spørres. 
 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd godkjenner fremlagte gudstjenesteplan for 2025 
 
 
61/24 Opprettelse av gudstjenesteutvalg 2024 Biri sokn 
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Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 22.10.2024 61/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Sokneprest Andreas E. Danbolt ønsker at det opprettes et gudstjenesteutvalg i Biri. 
Det må gjerne være noen også utenom rådet som blir med i et slikt utvalg. Tanken er 
at det skal være et utvalg som kan være med å drøfte og komme med innspill til 
gudstjenesteplanen og konkrete gudstjenester. Hverdagsgudstjenester på 
omsorgssenteret, og friluftsgudstjeneste på Biri er eksempler på saker som kan være 
aktuelle for et gudstjenesteutvalg å være involvert i.  
 
Utvalget opprettes med utgangspunkt i inneværende menighetsrådsperiode 2024-
2027. Det er dialog mellom saksbehandler og ledere av menighetsrådenes 
underutvalg årlig (innen menighetsrådets novembermøter) slik at det kommer opp 
sak for menighetsrådet om det er behov for å velge nye medlemmer til utvalgene.  
 
Det er ønskelig at medlemmene av Biri menighetsråd tenker gjennom, og tar kontakt 
med, aktuelle kandidater for å sitte i gudstjenesteutvalg i forkant av 
menighetsrådsmøtet  
22. oktober.  
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd oppretter gudstjenesteutvalg for Biri sokn 2024-2027. 
Medlemmer i utvalget er: 

- Sokneprest Andreas E. Danbolt 
- Xx 
- Xx 

 
Møtebehandling 

Sokneprest Andreas E. Danbolt innledet saken, og fortalte at det vil være aktuelt å ha 
med et gudstjenesteutvalg i planlegging av både kveldsgudstjenester og 
friluftsgudstjenester fremover. Organist Inger Schiager blir med i utvalget. Øvrige 
medlemmer av gudstjenesteutvalget kan være menighetsrådsmedlemmer og andre 
utenfor rådet. I møtet kom det et innspill til aktuell kandidat, og Andreas tar kontakt 
med denne. 
 
Det foreslås videre at man kan høre om noen av årets konfirmanter har meldt seg til 
LupY. Disse kan være aktuelle, særlig om man tenker å få til noe for ungdommer. 
 
Menighetsrådsleder Ragnhild Svartbekk nevner i samme sak at det er ønskelig å 
bedre kommunikasjonen mellom råd/underutvalg. Referater fra underutvalgene 
legges ved til orientering til menighetsrådet, men det kan være hensiktsmessig å ha 
faste saker hvor man etterspør status fra utvalgene, evt. invitere representanter fra 
underutvalgene til noen møter.  
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Vedtak  

Biri menighetsråd oppretter gudstjenesteutvalg for Biri sokn 2024-2027. 
Medlemmer i utvalget er: 

- Sokneprest Andreas E. Danbolt 
- Organist Inger Schiager 
- xx 

 

 

 

 
62/24 Møteplan 2025 Biri menighetsråd 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 22.10.2024 62/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Biri menighetsråd skal bestemme tidspunkt for sine menighetsrådsmøter 2025, og 
saksbehandler foreslår følgende datoer: 
 
14. Januar 
11. Februar 
11. Mars 
15. April 
13. Mai 
10. Juni 
26. August 
16. September 
14. Oktober 
11. November 
(2. Desember) 

 
Mønsteret er at det stort sett er tirsdagene i midten av måneden, med unntak av 
august. Her blir møtet avholdt i slutten av måneden av hensyn til sommerferien.  
 
Møtene avholdes kl.19:00-21:00 på menighetskontoret i Biri. 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd vedtar å avholde menighetsrådsmøter kl.19-21 på følgende datoer 
2025:  
 
14. Januar 
11. Februar 
11. Mars 
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15. April 
13. Mai 
10. Juni 
26. August 
16. September 
14. Oktober 
11. November 
(2. Desember) 

 
 
Møtebehandling 

Møtedag ble drøftet, men rådet vedtok å fortsette med tirsdag som møtedag. I 
saksframlegget var det foreslått å ha møte i den stille uka, og rådet fant derfor ny 
dato for april/mai-møtene og kutter juni-møtet. 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd vedtar å avholde menighetsrådsmøter kl.19-21 på følgende datoer 
2025:  
 
14. Januar 
11. Februar 
11. Mars 
29. April 
27. Mai 
 (Ikke møte i juni) 
26. August 
16. September 
14. Oktober 
11. November 
(2. Desember) 

 
 

 

 

 
63/24 Evaluering gullkonfirmantjubileum 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 22.10.2024 63/24 
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Saksorientering 
6. oktober ble det avholdt gullkonfirmantjubileum i Biri kirke med påfølgende selskap 
på Honne konferansesenter. Det har vært god respons, og det ble til slutt 25 
påmeldte til arrangementet.  
 
Regnskap gullkonfirmantjubileum 2024: 
 
Beskrivelse Enhetspris Antall Sum 
Porto innbydelse 23 51 kr 1 173,- 
Porto påminnelse 23 40 kr 920,- 
Gryterett 275 27 kr 7 425,- 
Mineralvann 55 26 kr 1 430,- 
Total utgift   kr 10 948,- 
    
Inntekt:    
Deltakerbetaling 450 24 kr 10 698,75,- 

 
 
Arbeidet med å finne årets gullkonfirmanter ble utført av saksbehandler allerede i fjor 
høst. På grunn av nytt datasystem og GDPR-hensyn vil en større del av arbeidet 
med å finne gullkonfirmantenes kontaktinfo falle på menighetsrådet neste gang. 
Saksbehandler vil være behjelpelig med å finne gullkonfirmantene i 
medlemsregisteret, men vil da mest sannsynlig kun finne medlemmer som heter det 
samme som da de ble konfirmert.  
 
Biri menighetsråd evaluerer årets gullkonfirmantjubileum i møtet.  
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd evaluerer årets gullkonfirmantjubileum 
 
Møtebehandling 

Se vedtak for evaluering. 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd evaluerer årets gullkonfirmantjubileum: 
Det ble en hyggelig gjennomføring av årets gullkonfirmantjubileum med godt 
oppmøte og god stemning. Det registreres at det forholdsmessig er flere 
«utenbygds» som melder seg på arrangementet enn de som bor i Biri. Det var fint å 
være på Honne, men neste år bør det sies fra om i bestillingen at man heller ønsker 
en marsipankake fremfor sjokoladekaken og gulrotkaken som var i år.  
 
Gullkonfirmantjubileet ble avholdt den første helgen i høstferien, og ettersom 
gullkonfirmantene selv kommenterte tidspunktet, ble dette drøftet i møtet. Noen har 
positiv erfaring fra å ha gullkonfirmantjubileum samme dag som det er 
konfirmantpresentasjon. Det er imidlertid vanskelig å få til dette i Biri ettersom 
konfirmantpresentasjon allerede er 26. januar, og man kan heller vurdere dette et 
annet år. Rådet vedtar å avholde gullkonfirmantjubileet 2025 søndag 4. mai.  
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Biri menighetsråd mener at det bør være en overkommelig oppgave å hjelpe til med 
å finne kontaktinformasjon på gullkonfirmantene. Det kan også vurderes å få hjelp av 
engasjerte blant gullkonfirmantene selv.  

 

 

 
64/24 Kirkekaffe etter gudstjenester 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 22.10.2024 64/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Biri menighetsråd har tidligere vedtatt at det skal være enkel kirkekaffe etter hver 
gudstjeneste. I det siste har det imidlertid blitt uttrykt at det er litt lite struktur på 
ansvar rundt dette, og at ansvaret fort faller på noen få.  
 
Om det er ønskelig å fortsette med enkel kirkekaffe etter gudstjenester, bør det 
klargjøres bedre hvem som har ansvaret for å sette over kaffekjelen. Det naturlige er 
kanskje at det er de som har kirkevert/medliturg-oppgave den aktuelle søndagen? Da 
blir det i så fall viktig å informere godt om dette slik at det blir med i rutinen.  
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd ønsker fortsatt å ha enkel kirkekaffe etter gudstjenester. Det er 
kirkevert/medliturg de aktuelle søndagene som skal sette over kaffen, og 
saksbehandler sørger for å sende ut informasjon om dette til de frivillige. 
 
Møtebehandling 

Rådet drøftet saken. Menighetsrådet fremholder at tanken om kirkekaffe har vært at 
dette skal være helt enkelt. Kirketjener setter ofte på kaffen, men om ikke han gjør 
det, kan kirkeverten sette den på. Om noen ønsker å bake, er det så klart hyggelig, 
men det ligger gjerne noe kjeks i kirka, og mer trengs ikke av bevertning. Ragnhild 
Svartbekk sier at hun kan kjøpe inn litt kjeks ved behov.  
 
Sokneprest Andreas Danbolt foreslår at det legges frem liste til konfirmantforeldre på 
foreldremøtet i høst hvor de kan skrive seg opp om de ønsker å bidra til kirkekaffe. 
Da vil det i så fall sørges for at konfirmanten får tjenesteoppgave samme dag som 
foreldrene bidrar til kirkekaffen. Dette kan gjøre at flere konfirmantforeldre blir med i 
gudstjenesten når konfirmanten har tjenesteoppgave. Det er meninger for og imot 
denne ideen, men rådet blir til slutt enige om at dette er en god måte å gjøre det på. 
 
Saksbehandler skal sende ut instruks til kirkeverter og medliturger om brannvern, og 
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vil i samme utsending sende med informasjon om oppdaterte rutiner på kirkevert-
oppgaven ved kirkekaffe. 
 
Både Alf Kristian Steinstad, Gerd Ingeborg Nettum og Ole Johnny Bergum melder i 
møtet at de gjerne kan bidra til å koke kaffe ved noen gudstjenester, og de settes 
derfor opp på kirkevert-lista.  
 
Vedtak  

Biri menighetsråd ønsker fortsatt å ha enkel kirkekaffe etter gudstjenester. Det er 
kirkevert/medliturg de aktuelle søndagene som skal sette over kaffen, og 
saksbehandler sørger for å sende ut informasjon om dette til de frivillige. 
 
Det vil også bli mulig for konfirmantforeldre å skrive seg på liste for kirkekaffeansvar. 
Konfirmantene vil i så fall få tjenesteoppgave samme dag. 
 

 

 

 
65/24 Lys Våken 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 22.10.2024 65/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Lys Våken gjennomføres 30. november til 1. desember i alle sokn i kirkekommunen. 
Vedlagt følger saksframlegg med mer informasjon fra trosopplæringen v/ Eiliv 
Revling Holm og Hanne Moesgaard Skjesol om Lys Våken 2024.  
 
Menighetsrådet bes om å oppnevne LysVåken-kontakt og leder for lokalkomité. 
Og: «Lysvåken kontaktene eller andre fra den arrangerende menigheten blir med på 
Lysvåken LUPY 28. november fra kl. 18.30 til 19.30 på Ynglingen. Da er ungdomslederne 
allerede fordelt på kirker og kurset. Da går kontaktene igjennom arrangementet og fordeler 
oppgaver/ansvar sammen med ungdomsledere i de ulike kirkene.»  
 
Det behøves også frivillige som deltar under hele arrangementet (også natt): 
«Lokalkomiteen skal bistå, assistere og hjelpe Lupylederne til å gjennomføre 
Lysvåken i sin menighet som ledertrening. De voksne oppnevnt av menighetsrådet 
står som hovedansvarlige for arrangementet.» 
 
Deltakeravgiften på Lys Våken er i år satt til kr 400,- pr. deltaker. Ønsker rådet å 
sponse en del av deltakeravgiften, bestemmes det i møtet.  
 
Hamar bispedømme jobber for at det skal innhentes politiattest fra alle som bidrar 
som frivillig ved arrangementer for barn og unge. Administrasjonen har utarbeidet en 
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mal for innsending som forenkler prosessessen, og alle frivillige vil få denne 
oversendt etter hvert som de melder seg. Når attest utstedes, vises attesten til 
saksbehandler og makuleres. Attesten lagres ikke.   
 
Forslag til vedtak 
 
XX stiller som LysVåken-kontakt, og deltar på Lysvåken LUPY 28. november kl. 
18:30 til 19:30. 
XX stiller som leder for lokalkomité. 
 
Øvrige frivillige: 
- 
- 
- 
- 
 
Biri menighetsråd sponser deltakeravgiften med kr XX pr deltaker. 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådsleder Ragnhild Svartbekk orienterte om fjorårets gjennomføring, og 
anbefaler at kontaktperson og leder for lokalkomité er den samme personen. Dette 
av hensyn til informasjonsflyt.  
 
Kjetil Bekkelund tok på seg å være kontaktperson/leder for lokalkomiteen, og flere i 
rådet meldte seg som frivillige. 
 
Biri menighetsråd ble videre enige om å sponse deltakeravgiften med 200kr pr 
deltaker. 
 
Flere meldte seg som frivillige i møtet. Ragnhild Svartbekk spør et par til i tillegg. 
 
Vedtak  

Kjetil Bekkelund stiller som LysVåken-kontakt, og deltar på Lysvåken LUPY 28. 
november kl. 18:30 til 19:30. Kjetil Bekkelund er også leder for lokalkomité. 
 
Øvrige frivillige: 
- Alf Kristian Steinstad (dagtid lørdag) 
- Ole Johnny Bergum (nattevakt) 
- Kjetil Bekkelund (lørdag + nattevakt) 
- Ragnhild Svartbekk (kl.7-10 søndag) 
 
Biri menighetsråd sponser deltakeravgiften med kr 200 pr deltaker. 
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66/24 Høringer fra Kirkerådet høsten 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 22.10.2024 66/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
 
Torsdag 10 oktober mottok fellesrådet en oversikt over hvilke høringer som sendes 
ut fra Kirkerådet høsten 2024. 
 
Kirkerådet har fått tilbakemeldinger fra mange menighetsråd og fellesråd om at 
høringer er tungt stoff som rådene ikke alltid ønsker å prioritere. Kirkerådet har derfor 
bestemt at høringene fordeles. Alle råd står fritt til å svare på høringene, men ikke alt 
sendes alle. Det er også slik at de som får en høring tilsendt, står fritt i om de vil 
svare eller ikke. Ingen av de nevnte høringene i denne saken er sendt spesifikt til 
Gjøvik menighetsråd.  
 
Svarfrist for alle høringene er 6/12. Dette er kort frist, og det bør derfor opprettes et 
utvalg som jobber med svar. Da kan man enten få til en digital høringsrunde i rådet 
før innsending, eller legge ved forslag til høringssvar i menighetsrådsmøtet i 
november. 
 
Nedenfor følger en oversikt over de ulike høringene:  
 

• Høring – rammer for kirkevalget  
• Høring – biskopens tilsyn  
• Høyring – regulering av styringstenesta i Den norske kyrkja i kyrkjeordninga og av 

tilhøvet mellom prestetenesta og verksemda til soknerådet mv.  
• Høring – fellesordninger innen digitalisering, personvern og informasjonssikkerhet 

 
Høring rammer for kirkevalget:  
I høringsbrevet står det:  
Kirkerådet mener det er nødvendig å gjøre endringer i regelverket, noe som også vil 
bety forenklet gjennomføring og reduksjon i ressursbruk. I høringen foreslås blant 
annet at kirkevalget gjennomføres som digitalt valg med begrensede mulighet til å 
stemme ved oppmøte. Kirkevalget vurderes gjennomført i et annet tidsrom enn det 
offentlige valget. Det foreslås avvikling av Nominasjonskomiteens liste ved valg av 
bispedømmeråd og Kirkemøtet og vektet representasjon fra de ulike bispedømmene i 
Kirkemøtet. Ved menighetsrådsvalg foreslås det å fjerne muligheten til å skrive opp 
valgbare personer på stemmeseddelen. I tillegg er det vurdering av en del temaer 
der Kirkerådet ikke foreslår endring. Det er lagt opp til at Kirkemøtet vil behandle en 
sak om rammer for valget i 2025, etterfulgt av en regelendringssak på Kirkemøtet i 
2026. 
 
Kommentar fra kirkevergen/saksbehandler: Den norske kirke er en demokratisk 
folkekirke. Å utvikle dette var i sin tid et krav for adskillelse fra Staten. Det er viktigere 
enn noen gang at flest mulig er på banen og deltar i valgene. Først og fremst for at 
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medlemmene da står bak de valgte representantene, men også for å synliggjøre at vi 
er en folkekirke med deltakelse fra medlemmene også i valget. Gjennomføringen av 
kirkevalg vil alltid kreve ressurser, men her har menighetsrådet anledning til å si noe 
som kan påvirke hvor mye og på hvilken måte ressursene skal benyttes.  
 
Hvordan valget administreres er viktig – og viktig å uttale seg om!  
 
Høring biskopens tilsyn: 
 
I høringsbrevet står det:  
Kirkerådet sender med dette på høring forslag til endringer i regelverk som er knyttet 
til biskopens rolle og ulike funksjoner i Den norske kirke. Forslagene til endringer er 
en følge av vedtak gjort av Kirkemøtet i 2022, 2023 og 2024. 
 
Kommentar fra kirkeverge: Høringen handler om hvordan biskopens rolle foreslås 
endret, blant annet med å flytte biskopens styringsrett over prestene til 
Bispedømmerådet, at biskopen ikke kan gi bindende pålegg til valgte råd, styrke 
biskopen rolle overfor vigslede. Dette er en høring som har betydning for 
organisering av kirka framover.  
 
Høyring – regulering av styringstenesta i Den norske kyrkja i kyrkjeordninga og 
av tilhøvet mellom prestetenesta og verksemda til soknerådet 
 
I høringsbrevet står det:  
Høyringa handlar om to saker:  
Den første saka gjeld forslag om ein ny paragraf i kyrkjeordninga for Den norske 
kyrkja. Paragrafen vil stadfeste:  
a) kyrkjelege verv som ei eiga styringsteneste i kyrkja og  
b) «samvirkeprinsippet», om kyrkjelege styringsorgan som eit samvirke mellom valde 
representantar for kyrkjelyden og tenesta med Ord og sakrament.  
 
Den andre saka handlar om tilhøvet mellom prestetenesta og soknerådet, og den 
inneheld forslag om å klargjere i tenesteordninga til prestane at dei er forplikta på dei 
planane og prioriteringane som soknerådet fastset. Denne forpliktinga er innanfor 
ramma av dei gjeremåla som elles er fastsett for presten i tenesteordninga. I begge 
sakene er det lagt til grunn at regelendringane ikkje inneber realitetsendringar, men 
at dei klargjer gjeldande rett 
 
Kommentar fra kirkeverge: Dette kan være litt tungt materiale å sette seg inn i, men 
et kort høringsnotat på 6 sider. Samtidig er det helt essensielt for kirkas organisering, 
verdsetting av de kirkelige verv og prestens rolle i råda.  
 
Høring - fellesordninger innen digitalisering, informasjonssikkerhet og 
personvern 
I høringsbrevet står det: 
Høringen gjelder forslag om at Kirkemøtet skal regelfeste hovedtrekkene i dagens 
samstyringsmodell for digitalisering og tilslutningsavtalene til fellesordningen for 
personvern og informasjonssikkerhet. Forslagene gjelder også prinsipper for 
dataforvaltning og at Kirkerådet skal pålegges videre regelarbeid. 
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Videre åpner forslagene for at digitaliseringsstyret kan gis mandat til å definere hvilke 
systemer som skal være anbefalte fellesløsninger, og hvilke som skal være 
obligatoriske fellesløsninger. Reglene er delt inn i bestemmelser om 
digitaliseringsutvalg, sikkerhetsutvalg for personvern- og informasjonssikkerhet, 
personvernombud, felles behandlingsansvar og dataforvaltning i Den norske kirke.  
Kirkerådet mener disse forslagene er nødvendige for å møte Den norske kirkes 
utfordringer: stadig større krav til effektivisering, en aktiv og inkluderende 
medlemskontakt og at flest mulig av kirkens ressurser brukes til kjerneoppgaver. 
Fellesløsninger og krav til dataforvaltning vil også styrke personvernet og 
informasjonssikkerheten. 
 
Kommentar fra kirkeverge/saksbehandler: Dette er oppfølging av vedtak i Kirkemøtet. 
Erfaringen fra andre program og løsninger sier at fellesløsninger står sterkere enn 
individuelle. At kirka nå går ut med dette på høring er nødvendig og bra. Grunnfeste i 
grasrota er påkrevd for videre jobbing, og særlig poenget om «en aktiv og 
inkluderende medlemskontakt», samt styrking av personvern og 
informasjonssikkerhet gjør at dette er en aktuell høring for menighetsråd.  
 
Høringssvar er måten kirka kan jobbe demokratisk på. Hvorvidt man opplever seg 
hørt har vel vært litt ulikt, men svarer man ikke, blir man i hvert fall ikke hørt. 
Saksbehandler fremholder at det rent prinsipielt er viktig å svare på høringer, og i 
denne saken er det særlig høringen om ordningen for kirkevalg menighetsrådet bør 
vurdere å svare på.  
 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd tar informasjonen om høringene til orientering.  
 
(Rådet ønsker å svare på høringen om XX. 
Det nedsettes et utvalg som lager utkast til svar som sendes rådet på epost før 
innsending.) 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådsleder Ragnhild Svartbekk informerte om høringene, og rådet ble enige 
om at de ønsker å svare på høringen om kirkevalget. Ragnhild Svartbekk, Karen 
Ekern og Saksbehandler Linn Elise Antonsen forbereder forslag på høringssvar til 
neste menighetsrådsmøte. 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd tar informasjonen om høringene til orientering.  
 
Rådet ønsker å svare på høringen om kirkevalg. 
Det nedsettes et utvalg som lager utkast til svar som sendes rådet på epost før 
innsending: 

- Ragnhild Svartbekk 
- Karen Ekern 
- (Saksbehandler Linn Elise Antonsen) 
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67/24 Valg av leder og nestleder 2024-2025 Biri menighetsråd 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 22.10.2024 67/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Regler om formene for menighetsrådets og kirkelig fellesråds virksomhet § 1, pkt. 3 
lyder: «Menighetsrådet/kirkelig fellesråd velger i det konstituerende møtet og senere 
hvert år blant sine medlemmer, leder og nestleder. Valget foregår skriftlig. Den som 
ett år har vært leder, kan unnslå seg valg for det følgende år.»  
 
Og pkt. 4: «Trer lederen midlertidig eller endelig ut av funksjon i løpet av den tid 
vedkommende er valgt for, rykker nestlederen opp til leder, og rådet velger 
midlertidig eller endelig en ny nestleder».  
 
Ordinært valg av leder og nestleder skal være foretatt i god tid før januar hvert år. 
Først velges leder, og så nestleder. Disse velges for ett år av gangen. Selv om 
nåværende leder kan unnslå seg valg for det følgende år, er det ikke til hinder for å 
stille til gjenvalg.  
 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd har vedtatt følgende valg av leder og nestleder  
for perioden 01.11.24 – 31.10.25:  
 
Leder:…………………………………………  
Nestleder……………………………………...  
 
Valget er foretatt skriftlig/ved håndsopprekking/akklamasjon 
 
Møtebehandling 

Leder i menighetsrådet unnslo seg gjenvalg. Medlemmene i rådet snakket derfor 
rundt bordet, og kom til enighet om ny leder og nestleder. Gerd Ingeborg Nettum går 
med på å være leder fra 1.1.25, men ønsker frem til da at noen andre har rollen. I 
møtet ble det sagt at Ragnhild Svartbekk fortsetter som leder frem til nyttår, men 
dette ble omgjort etter møtet. Nyvalgt nestleder, Brit Lillejordet, fungerer som leder 
frem til nyttår. 
 
Vedtak  
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Biri menighetsråd har vedtook ved akklamasjon følgende valg av leder og nestleder  
for perioden 01.11.24 – 31.10.25:  
 
Leder: Gerd Ingeborg Nettum 
Nestleder: Brit Lillejordet 
 
Leder trer inn i rollen 1.januar. Frem til da virker nestleder i leders sted. 

 

 

 

 
Orienteringssaker 

68/24 Orienteringer til Biri menighetsråd 22. oktober 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 22.10.2024 68/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Vedlagt følger referater fra møter i Kulturutvalget og Orgelkomiteen. 
 
15. oktober var det møte i Gjøvik kirkelige fellesråd, og Biri menighetsråds 
representant i fellesrådet, Kjetil Bekkelund, refererer fra møtet. 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd tar saken til orientering 
 
Møtebehandling 

Orgelkomiteen ønsker noen til å bake på orgellotteri-trekningen: 
- Mette Iversen; 2 langpanner 
- Brit Lillejordet; ostekake 
- Ole Johnny Bergum; ostekake 
- Karen Eker; boller 

Ragnhild og Brit møtes kl. 17 for å koke kaffe. 
 
 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd tar saken til orientering 
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Eventuelt 

1. Ole Johnny Bergum orienterer om at hogsten ved kirka/kirkegården nå avsluttes for i 
år, og tas opp igjen etter 17. mai neste år.  

2. Sokneprest Andreas E. Danbolt ønsker at flere kan ha ansvar for andakt på 
omsorgssenteret, og får flere innspill til aktuelle navn.  

3. Gerd Ingeborg Nettum videreformidler ønske om å fortsatt legge ut bilde av 
dåpsfamiliene på Biri kirkes facebookside.  

4. Alf Kristian Steinstad videreformidler ønske om kirkeskyss. Saksbehandler bringer 
det videre til kontaktperson for kirkeskyssen. 

 
 


